
KLUBIVIERAILU 

DG Pekka Intke 

Tervehdys jälleen klubien presidentit ! 

 

Aloitan klubivierailut elokuussa (17.8.) Kymenlaaksossa Elimäen Rotaryklubissa ja viimeinen klubivierai-

lu on lokakuussa (15.10. ) omassa klubissani Mikkeli-Naisvuoren Rotaryklubissa. Haluan osoittaa jo täs-

sä vaiheessa kiitokseni klubien joustavuudesta vierailujeni aikataulujen suhteen—moni klubi on joutu-

nut poikkeamaan normaalista kokoontumisajankohdasta. 

Vierailun tarkoituksena on todentaa koronapandemian jälkeen , miten klubin toiminta on päässyt jat-

kumaan ja millaisia tulevaisuuden näkymiä klubillanne on. 

Toivon seuraavien asioiden nousevan keskusteluissa esille; 

• Klubin jäsentilanne ja kehittyminen (aktiiviset ja passiiviset jäsenet), miten passiivisia jäseniä on 

pyritty kannustamaan osallistumaan aktiivisemmin toimintaan 

• Toimenpiteet jäsenhuollon ja uusien jäsenten rekrytoimiseksi ja perehdyttämiseksi Rotaryyn 

• Miten klubin sisäinen ja ulkoinen viestintä on toteutettu (saavuttaako kirjeet ym. muut tiedotteet  

kaikki jäsenet), katunäkyvyys (onko klubilla käytössä omia tunnuksia, joita käytetään eri tapahtu-

missa), klubin omat kotisivut 

• Rotarysäätiöstä; Klubin lahjoitukset vuosirahastoon ja Polio Plus-keräykseen, miten asiasta on 

tiedotettu tai suunniteltu tiedotettavan 

• Kauden suunnitelmista; nuorisovaihto, projektit, osallistuminen keräyksiin, yhteistoiminta mui-

den vapaaehtoisjärjestöjen kanssa, osallistuminen Saimaa-hankkeeseen 

• Onko  klubin toimintaa ja asetettuja tavoitteita viety My Rotaryyn ? Millaiset valmiudet on hyö-

dyntää piirin kotisivuilla, SRP:n tietopankissa ja My Rotary:ssa olevaa aineistoa ? 

• Klubin valmiudet hybridikokouksille (fyysinen kokoustapaaminen yhdistettynä etäyhteyden 

kautta tapahtuvalle osallistumiselle) ZOOM-järjestelmän kautta tuleville esityksille. 

• Esitykset piirin suuntaan; 

• Koulutus tarve ? 

• Muu tuki ? 

Toivon, että laatisitte valmiiksi lyhyen muistion valmiiksi ko. aiheista, jonka saisin sitten itselleni ja apu-

laiskuvernöörille. 

Ystävällisesti ja yhteistyöllä 

DG Pekka  


